
銘傳大學學生完成論文比對結果報告 
Ming Chuan University Student Completion of Thesis/Dissertation Comparison Report 

學制 
Program 

□碩士班Master’s   □碩士在職專班Master’s (work-experience program) 
□博士班Doctoral 

系(所、學位學程) 
Department (graduate 
school, specialized degree 

program) 
 

學號​
Student ID  姓名​

Name 
 

聯絡電話​
Phone Number 

住家電話Home Phone 
(    ) 

行動電話Cell Phone 

論文名稱 
Thesis / 

Dissertation Title 
 

比對結果 
Comparison 

Results  

已完成「論文原創性比對系統」論文比對，本篇相似度_____% 
Checking via an "Originality Comparison System" has been completed. The 
similarity rating for this thesis/dissertation is ______% 

比對系統/日期 
Comparison 

System / Date 

 

指導教授確認 
Faculty Advisor  

Confirmation 

□該生已提供「論文原創性比對系統」比對結果，同意學生申請學位考試 
This student has provided the comparison results from an "Originality 
Comparison System" and can now apply for a degree examination. 

□經檢視該生所提學位論文與系(所、學位學程)專業領域相符 
I confirm that the degree thesis/dissertation proposed by the student is 
consistent with the professional field of the department (graduate school, 
specialized degree program) 

指導教授 (親筆簽名) Faculty Advisor Signature 
                           __________________________ 

系(所、學位學程)主任(親筆簽名) Department Chair Signature     
            __________________________ 

日期 (Date)  _____________________(YYYY/MM/DD) 

注意事項 (Notes)： 
1、​ 提出學位考試申請前，需先完成論文原創性比對，並將比對結果送各系(所、學位學程)及

指導教授。 
Before submitting the degree examination application, an originality comparison of the 
thesis/dissertation must be completed, and the comparison results submitted to the respective 
department (graduate school, specialized degree program) and the faculty advisor. 

2、​ 申請學位考試時，應檢齊(一)申請書 (二)歷年成績表(三)論文初稿(四)指導教授簽名確認之
完成論文比對結果報告。 
When applying for a degree examination, check the following: (1) application form, (2) 
cumulative transcript, (3) thesis/dissertation draft, and (4) faculty advisor's signature on 
Completion of Thesis/Dissertation Comparison Report. 

3、​ 各系(所、學位學程)於學位考試時，將提供論文比對報告書給予考試委員參考，藉以嚴格
把關論文品質。 
At the time of the degree examination, the respective department (graduate school, specialized 
degree program) will provide the Completion of Thesis/Dissertation Comparison Report to the 
examination committee members to strictly control the quality of theses/dissertations. 


